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Dziś w jednej z rzymskich księgarni odbyła się prezentacja książki

dziennikarza Sky Sport, Massimo Marianelli, pod tytułem, "Gdzie

zaprowadzi ciebie piłka", przewodnika kibica po europejskich stadionach.

Na prezentacji pojawił się też Daniele De Rossi, który odpowiadał na

pytania. 

 

- Gdy grasz na Olimpico są szczególne emocje, jednak stadionem, który zrobił na

mnie największe wrażenie było San Siro, dla mnie zawsze było symbolem i gdy

wyszedłem na murawę byłem w szoku, to fantastyczny stadion - zaczął De Rossi.

 

- Czy byłem blisko wielkich drużyn? Były w moim życiu momenty, w których

myślałem o zmianie. Były momenty, w których byłem skierowany ku zrobieniu tego

wielkiego kroku, ale potem zostawałem w Romie. Jeśli chodzi o naturę, jestem

osobą, która lubi podróżować, chciałbym zaliczyć doświadczenie za granicą i byłem

tego bliski w kilku momentach mojej kariery, jednak dokonałem profesjonalnego

wyboru i jestem z tego zadowolony - kontynuuje.

 

- Od młodego Steven Gerrard był dla mnie prawdziwym punktem odniesienia,

idolem z powodu tego co robił na boisko, ale również, a zwłaszcza, poza nim.

Chciałbym odejść z taką samą godnością jak on. Chcę odejść z Romy gdy będę

jeszcze silny i zdrowy fizycznie. Roma była i wciąż jest moją wielką miłością. Dwa

lata miną szybko, jednak w tym czasie może zdarzyć się wiele rzeczy. Gdy zdam

sobie sprawę, że nie jestem już mocny, pożegnam się z piłką i wierzę, że również ja,

tak jak Gerrard, otrzymam hołd od kibiców.

 

- Derby? Grałem w wielu meczach i wiem jak kierować napięciem, zostało jeszcze

sześć dni - zakończył De Rossi.
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